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Aalborg, den 18. januar 2024 

BS-møde (drift) – Januar 2024 
 
Deltagere: 
Claus Heikel (CH) – Lars Nielsen (LN) - Jan Kingo (JK)  
 
Afbud:  Ingen   

 

Dato:  Tirsdag den 16. januar 2024  
Sted:  VB-klubhus, Bådehavnsvej 6 – 9000 Aalborg  

  

 Dagsorden   Referat  

1. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Godkendelse og opfølgning på referat fra mødet 6/11 

Projekt SKROTBÅDE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Intet at tilføje.  

Kun et enkelt emne, nemlig projekt skrotbåde 

afventer fortsat vores næste skridt, vi er i dialog med 

FLID, om muligheder for bortgivning eller fjernelse  

Aktuelt har vi fortsat 2 stk. stålbåde med fiberaptering 

fra gammel tid, ståendende på Ralvej – uden at vi har 

kendskab til ejerne.  

Derudover har vi 4 andre, heraf 2 mindre sejlbåde og 

en lidt større træsejlbåd – og en mindre fiskekutter fra 

Egense, her er vi aktuelt i dialog med ejerne, som alle 

ikke længere er medlem af VB - om næste skridt.  

De er alle varslet med et påbud om fjernelse for deres 

regning – men det vil kræve en dom i retten først og 

en lang og tung vej at gå.  

Vi håber på at vi via dialog og om ikke andet en 

bekræftelse på at vi kan bortgive bådene ud af 

havnen. Forhåbentligt er disse væk til foråret.  

Vi har også indhentet tilbud fra tre eksterne 

vognmænd/skrotfirmaer – om fjernelse af det hele, 

men beløbsmæssigt er det langt ud over hvad BS kan 

acceptere, som udgift for klubben.  

2.  Velkomst nye medlemmer  Siden sidste driftsmøde i november, har vi fået følgende nye 

klubmedlemmer:  

3485 Dennis Altenburg 

3486 Thorkil Nielsen  

3487 Kim og Mette Andersen  

3488 Helle & Niels Kronborg 

 

Velkommen til jer alle – velkomstbrev og klubinfo er på vej til 

jer.  

3.  Havneprojekter 2024 (LN)  LN orienterede om det forholdsvis store havneprojekt vi har 

fået godkendt i ANF´s bestyrelse og igangsat.  
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Det er tale om ændring af ca. 1/3 af alle vores pladser. Der 

skal montres hele 54 nye Y-bomme på hhv. bro 3-4 og 5. 

Projektstarten har fået en hård start, grundet den hårde frost 

-men forhåbentligt kan vi snart komme i gang.  

Der skal sprænges mere end 120 pæle væk og ingen båd 

må ligge ved pladserne når dette finder sted – mere herom 

til de involverede så snart vi har nærmere info  

Især pælene på bro 4 og 5 er hårdt medtaget og den 

seneste tids frost har ikke gjort levetiden bedre. Der har 

været tale om at lade nogle enkelte pæle stå inderst på bro 

5 – men dette er afvist af ANF´s ledelse, som står for 

havneudviklingen. – LN tager en drøftelse med dem som 

har henvendt sig primo februar, efter ferie 

Projektet vil blive kørt i denne rækkefølge:  

• Bro 3 – bådene der ligger på Vest-siden flyttes så 

snart det er muligt – Evt. ved hjælp fra Esben.  

 

• Bro 4 – vi starter på Østsiden – mere info når vi 

kender tidsplanen.  

 

• Bro 4 – herefter Vestsiden – mere info som ovenfor 

 

• Bro 5 – Østsiden – her skal vi have ændret hele 

broen, da der vil komme nogle små rokader yderst 

så vi kan få de støre både ud hvor der er mest 

vand. 

 

• Vi slutter med Vestsiden på bro 5 – der skal reelt 

kun ændres fra plads 526 og ind.  

 

Både der ligger på bro 4 og 5 forhaler når der gives besked 

fra kontoret – til ledige pladser på bro 6 og 7 eller mod ØST 

på Sydkajen (her kan vi bruge ca. 20 meter)  

5.  Venteliste – (CH-JK) I seneste nyhedsbrev 28/11 – bad vi om at få medlemmer 

der havde ændringer om at sende online fartøjsskema ind – 

det har i alt 12 benyttet sig af – og disse er med i ønskerne 

på venteliste i anciennitets rækkefølge  

I alt har vi aktuelt 52 medlemmer på klubbens venteliste. 

Heraf 31 der har båd i anden havn/eller nye – som søger 

plads og så har vi 21 som pt. ingen båd har 

Medlemmer der pt. ingen båd har står fortsat på 

anciennitetslisten, men som altid kan der ikke tildeles 

pladser til medlemmer der ikke har båd endnu.  

6. Tildeling af pladser – Etape 1 (CH-JK) I VB har vi i sæson 2023 fået 54 nye medlemmer, heraf har 

nu næsten 35 allerede fået tildelt enten en ”låne-plads” eller 

fået fast plads – I aften fik 16 den glade nyhed at de kunne 

få plads til sæson 2024 – 3 fra listen afviste plads da de 

havde fået en plads i anden havn.  

Etape 2 hvor der sikkert bliver flere ledige pladser foretages 

medio marts – efter at der har været forfald af hhv. 
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kontingent og pladsleje – historisk giver det en 5-6 ekstra 

ledige pladser.  

Vi tager efter 10/2 kontakt til dem som fortsat står på 

ventelisten for at give en ny status.  

6.  Eventuelt  Intet 

7.  Næste Driftsmøde  Tirsdag 5. marts 

Referent: Lars Nielsen   


